
                                            П Р О Т О К О Л № 18 

засідання постійної комісії районної ради з питань агропромислової 
політики, регулювання земельних відносин та охорони природних ресурсів 

        30 березня 2017 року 

Присутні: 
Голова постійної комісії: Врещ В.В. 
Члени комісії: Кобець М.М., Митко С.М., Янюк Л.С.  
Відсутні члени постійної комісії: Божнюк С.В., Гребенюк О.В.,                                 
                                                            Хлищиборщ О.М.  
 Запрошені:  

1. Загороднюк С.А. – голова районної ради; 
2. Кобець С.М. – орендар; 
3. Куров А.І. – орендар; 
4. Курова Н.М. – землевпорядник Китайгородської сільської ради; 
5. Нечипоренко В.І. – заступник голови районної ради; 
6. Савенко Г.М. – в.о. начальника відділу Держгеокадастру;  
7. Струсь О.М. – головний спеціаліст-юрист виконавчого апарату районної 

ради. 
 

                                                   Порядок денний: 

1. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 
земельної ділянки, що перебуває у власності гр. Курова А.І., для ведення 
особистого селянського господарства, розташованої на території 
Китайгородської сільської ради Іллінецького району Вінницької області. 
2. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 
земельної ділянки, що відводиться в оренду публічному акціонерному 
товариству «Жорнище», для рибогосподарських потреб, розташованої на 
території Жорницької сільської ради Іллінецького району Вінницької області. 
3. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 
земельної ділянки, що перебуває в оренді гр. Кобця С.М., для ведення 
фермерського господарства, розташованої на території Росоховатської сільської 
ради Іллінецького району Вінницької області (11,9168). 
4. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 
земельної ділянки, що перебуває в оренді гр. Кобця С.М., для ведення 
фермерського господарства, розташованої на території Росоховатської сільської 
ради Іллінецького району Вінницької області (20,0000). 
5. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 
земельних ділянок, що перебувають у власності гр. Крохмаль Н.О., для ведення 
товарного сільськогосподарського виробництва та ведення особистого 
селянського господарства, розташованих на території Бабинської сільської ради 
Іллінецького району Вінницької області. 
6. Про алгоритм проведення електронного декларування доходів депутатів 
районної ради. 
 

 



 
Голова постійної комісії ознайомив присутніх із порядком денним. 
Запропонував перенести  питання №3 та №4 на кінець засідання, якщо 
долучиться ще один член комісії, щоб при голосуванні за ці питання був 
кворум, адже член комісії Кобець М.М.  відмовився від голосування з цих 
питань і заявив про конфлікт інтересів, оскільки він перебуває з орендарем в 
родинних стосунках. 
  Члени комісії одноголосно погодили порядок денний із внесеними змінами. 

 
СЛУХАЛИ: 1. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 
оцінки земельної ділянки, що перебуває у власності гр. Курова А.І., для ведення 
особистого селянського господарства, розташованої на території Китайгородської 
сільської ради Іллінецького району Вінницької області. 
Інформував: Врещ В. В. – голова постійної комісії. Ознайомив з проектом 
рішення (додається).  
ВИСТУПИЛА: Курова Н.М. – землевпорядник Китайгородської сільської ради, 
повідомила, що сільська рада не заперечує проти затвердження технічної 
документації. 
ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 4, «ПРОТИ» – 0, «УТРИМАЛИСЬ» – 0. 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати внести питання на розгляд сесії. 
СЛУХАЛИ: 2. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 
оцінки земельної ділянки, що відводиться в оренду публічному акціонерному 
товариству «Жорнище», для рибогосподарських потреб, розташованої на території 
Жорницької сільської ради Іллінецького району Вінницької області. 
Інформував: Врещ В. В. – голова постійної комісії. Ознайомив із проектом 
рішення (додається). Запропонував внести це питання на розгляд сесії, адже воно 
неодноразово розглядалося на комісіях і є погодження від громади: рішення 
загальних зборів громадян за місце проживання від 23.03.2017 року №2 «Про 
надання дозволу на затвердження нормативно грошової оцінки водного об’єкта, 
розташованого за межами населеного пункту с. Шевченкове.  
ВИСТУПИВ: Член комісії Янюк Л.С. не підтримав думку голови комісії.                                                                                                                                                                                                                 
ВИСТУПИВ: Загороднюк С.А. – голова районної ради, повідомив, що він був 
учасником загальних зборів громадян с. Жорнище, особисто підтвердив, що 
громада погодила внесення питання на розгляд сесії районної ради. Наголосив, що 
комісія не затверджує технічної документації, а лише вносить чи не вносить 
питання на розгляд сесії. 
ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 4, «ПРОТИ» – , «УТРИМАЛИСЬ» – 0. 
ВИРІШИЛИ: Рекомендувати  внести питання на розгляд сесії районної ради. 
СЛУХАЛИ: 3. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 
оцінки земельних ділянок, що перебувають у власності гр. Крохмаль Н.О., для 
ведення товарного сільськогосподарського виробництва та ведення особистого 
селянського господарства, розташованих на території Бабинської сільської ради 
Іллінецького району Вінницької області. 
Інформував: Врещ В. В. – голова постійної комісії. Ознайомив з проектом 
рішення (додається). 
ВИСТУПИЛА: Савенко Г.М. – в.о. начальника відділу Держгеокадастру, 
пояснила, що це оформлення спадщини.  
ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 4, «ПРОТИ» – 0, «УТРИМАЛИСЬ» – 0. 



ВИРІШИЛИ: Рекомендувати внести питання на розгляд сесії районної ради. 
СЛУХАЛИ: 4. Про алгоритм проведення електронного декларування доходів 
депутатів районної ради. 
Інформувала: Струсь О.М. – головний спеціаліст-юрист виконавчого апарату 
районної ради. Детально описала алгоритм дій для подачі електронної декларації. 
Оскільки член комісії Хлищиборщ так і не зявився на засідання, голосування з 
питань №3 та №4 стало неможливим. Голова комісії запропонував внести питання 
на засіданні президії чи безпосередньо на сесії. 

 

Голова постійної комісії                                                      В. Врещ 

 


